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Prinášame vám najdôležitejšie udalosti týždňa

Mengele by mal radosť – povinné očkovanie experimentálnymi vakcínami je
zločin

Kým ešte donedávna vládni politici sľubovali, že očkovanie proti Covidu bude výlučne na dobrovoľnej
báze, v súčasnosti už začínajú otáčať. „Odkukali“ to od našich rakúskych susedov, kde nový rakúsky
kancelár stretávajúci sa so synom Georga Sorosa oznámil povinné očkovanie pre všetkých od
februára budúceho roka.

Len pár dni na to, sa k povinnému očkovaniu (zatiaľ pre seniorov, no nevylúčil ani pre všetkých)
priklonil aj slovenský premiér Eduard Heger. Pridala sa k nemu aj predsedníčka strany Za ľudí,
Veronika Remišová. Tá je za povinné očkovanie ľudí nad 55 rokov.

Ešte radikálnejšia je mimoparlamentná strana Progresívne Slovensko, ktorá volá po povinnom
očkovaní pre všetkých obyvateľov Slovenska. Proti povinnému očkovaniu sú strany Sme rodina, Hlas,
SMER, ĽSNS a Republika. Strana SaS je v tomto nejednotná.

Mnohí proočkovací fanatici argumentujú tým, že na Slovensku máme zavedené rôzne povinné
očkovania už od detstva a následne sú preočkovaní ľudia proti niektorým chorobám aj v dospelosti –
napríklad proti tetanu a záškrtu.

Rozdiel je však v tom, že kým pri týchto omnoho závažnejších chorobách, boli vakcíny vyvíjané dlhé
roky až desaťročia a na použitie boli riadne schválené, zatiaľ stále experimentálne vakcíny proti
Covidu boli spravené narýchlo – na trh boli Európskou liekovou agentúrou pustené len podmienečne.

Zavádzať preto povinné očkovanie rýchlo vyvinutou experimentálnou vakcínou s mnohými vedľajšími
účinkami je doslova zločin na úrovni Mengeleho experimentov na ľuďoch.

Je pravdou, že vakcíny proti Covidu môžu aj pomôcť – dokážu zľahčiť priebeh ochorenia Covid-19. A
preto by ho mali primárne využívať starší ľudia a ľudia s ťažkými zdravotnými diagnózami. Musí to
ale byť na dobrovoľnej báze a po porade s lekárom s prihliadnutím na celkový zdravotný stav.

Je však otázne dokedy budú mať tieto vakcíny vôbec nejakú účinnosť.
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Juhoafrický variant môže vakcíny totálne znemožniť

Na obzore sa totiž objavila nová mutácia koronavírusu pochádzajúca z južnej Afriky.

Podľa najnovších informácií je nebezpečenstvo tohto kmeňa spôsobené tým, že je v ňom obsiahnutý
najväčší počet mutácií. Vďaka tomu je odolnejší voči vakcíne, varujú vedci. Genetik Francois Balloux
poukázal na to, že nový kmeň bude schopný účinnejšie unikať protilátkam.

Nový variant je pravdepodobne oveľa infekčnejší než súčasný delta variant, no existuje predpoklad,
že by mohol byť aj menej smrteľný:

„Viac mutácií znamená viac predpokladaných odlišností, ale čo to konkrétne bude
znamenať, nevie zatiaľ nikto. Uvidíme, čo ukážu experimenty a čo klinické sledovania.
Môj predpoklad, ale ide len o odhad, je ten, že každý ďalší variant bude viac a viac
infekčnejší, ale snáď aj menej letálny, teda smrteľný. Či to platí už pre tento, netuším,“
vysvetlil pre SITA v súvislosti s novým kmeňom lekár a vedec z Ústavu molekulárnej
biomedicíny Lekárskej fakulty Univerzity Komenského v Bratislave Peter Celec.

Súčasné vakcíny boli vyvinuté na pôvodný čínsky koronavírus a zrejme aj kvôli tomu majú omnoho
nižšiu účinnosť voči delta variantu. Očkovaní ľudia nielenže vo veľkom šíria koronavírus ale dokonca
mnohí končia aj v nemocniciach.

Ak však k nám príde juhoafrický variant, ktorý má omnoho viac mutácii ako delta, vakcíny budú
zrejme zbytočné, respektíve budú mať pravdepodobne len minimálne účinky.

Lockdown je blbosť, ale momentálne je potrebný kvôli neschopnosti vlády
zabezpečiť chod nemocníc

Vo všeobecnosti je tzv. lockdown poriadna blbosť. Čím rýchlejšie sa totiž obyvateľstvo premorí tým
lepšie. Všetko by preto malo byť otvorené aj počas vrcholu aktuálnej vlny koronavírusu.



Na snímke nákupné centrum 26. novembra 2021 v Košiciach

Lockdown zapríčiní to, že ekonomika štátu pôjde výrazne dole vodou, podnikatelia budú živoriť a
mnohé podniky skrachujú.

Napriek tomu je v súčasnej situácii lockdown potrebný a to kvôli neschopnosti súčasnej vlády,
respektíve ministra zdravotníctva Vladimíra Lengvarského.

Vláda totiž zlyhala pri príprave na tretiu vlnu koronavírusu. Mali čas celú jar a leto, no nespravili
takmer nič. Za prvé, vláda sa ani len nepokúsila o imunizáciu obyvateľstva formou dobre známych
vitamínov.

Za druhé – absolútne absentuje domáca liečba. Ľudí po pozitívnom teste na koronavírus zavrú doma
a nechajú ich napospas osudu. Maximálne im povedia, aby zavolali svojmu obvodnému lekárovi,
ktorému sa je v mnohých prípadoch ťažko dovolať, a ak aj – ten mu často odporučí pitie čaju a v
najhoršom prípade volať sanitku. Návšteva priamo u lekára to veru nehrozí.

Ministerstvo zdravotníctva malo vytvoriť jasný manuál, aké lieky má pacient po pozitívnom teste
užívať – v závislosti od príznakov. Tým by sa pravdepodobne znížili počty pacientov v nemocniciach.

Vláda ďalej totálne zanedbala nemocnice. Kým pri druhej vlne sme mali v nemocniciach aj vyše 4000
pacientov, teraz nám kolabujú nemocnice už pri troch tisíckach.

Sčasti je to zapríčinené tým, že po druhej vlne odišli stovky zdravotníkov. No čo spravila vláda, aby
ich udržala? Nič. Namiesto zbytočného celoplošného testovania za jednu miliardu, mali tieto peniaze
investovať do zdravotníctva.
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Z týchto dôvodov je teraz potrebný lockdown, aby sa znížil nápor na nemocnice. Lockdown síce
nezastaví premorenie, no rozloží ho v dlhšom čase, čo môže nemocniciam pomôcť.

Niektorí dátoví analytici však tvrdia, že vrchol tretej vlny sme už dosiahli a v najbližších dňoch by
mal nastať postupný pokles krivky. Teda aj bez lockdownu. Je preto potrebné prijaté opatrenia na
dennej báze vyhodnocovať  a v prípade zlepšenej situácie lockdown okamžite zrušiť.
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